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Abstract (en)
The fork tine has a horizontal load-bearing arm (2) and a vertical rear arm (4). The length of the rear-arm is preferably one quarter to one tenth of
the length of the load-bearing arm. The cross-sectional surface (11) of the rear arm above the bend in the fork(3) between the rear and load-bearing
arms is 20 to 100 per cent greater than the cross-sectional surface (12) of the load-bearing arm at least in that part of its length (6) next to the bend.
The rear arm has a cavity (7) opening towards the rear surface of the rear arm.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Gabelzinke (1) für Hebezeuge insbesondere für einen Gabelstapler mit einem etwa waagerechten Lastschenkel (2)
und einem etwa senkrechten Rückenschenkel (4). Die Länge des Rückenschenkeis beträgt 1/3 bis 1/20 vorzugsweise 1/4 bis 1/10 der Länge des
Lastschenkels. Die Querschnittfläche (11) des Rückenschenkels ist um 20% bis 100% größer als die Querschnittfläche (12) des Lastschenkels. Der
Rückenschenkel weist eine T-förmige Ausnehmung (7) auf. Der Lastschenkel weist einen U-förmigen Querschnitt (10) auf. <IMAGE>
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